



MUNICIPAL
Gazette
 MUNICIPALE
 DE — OF
Montreal

Paraît le lundi matin

Published every Monday morning

Abonnements \$2 par an
 Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
 Payable in advance

Organe officiel de la Corporation
 de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
 of the City of Montreal

CANADA

— Toutes communications se rapportant aux annonces ou aux abonnements devront être adressées tout simplement comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
 Bureau de Poste : 299 ou 42 Place Jacques-Cartier, Montréal.

— Toutes communications se rapportant à la rédaction devront être adressées comme suit :

“ La Gazette Municipale ”
 Hôtel de Ville, — Montréal.

— All communications relative to advertisements or subscriptions should be addressed simply as follows :

“ The Municipal Gazette ”
 Post Office Box : 299 or 42 Jacques-Cartier Square, Montreal.

All communications relative to the editorial part of the paper should be addressed as follows :

“ The Municipal Gazette ”
 City Hall, — Montreal.
 TELEPHONE MAIN 4240

DELIBERATIONS

COMMISSION SPECIALE DES RECEPTIONS

Compte rendu de l'assemblée du 6 Juin

Sont présents: MM. les échevins Dandurand, président, Boyd, Roux, O'Connell, Garceau et Dubeau.
 Les procès-verbaux des assemblées du 16 mars et du 19 mai 1910 sont lus et confirmés.

1.—Soumis les comptes suivants:—

| | |
|--------------------------------|----------|
| Geo. Thomson & Frère | \$ 36.00 |
| Alex. McGarr | 180.00 |
| “ “ | 8.00 |
| Keuffel & Esser Co. | 0.27 |
| Harry Poulos | 180.00 |

Résolu: Que ces comptes soient approuvés et que MM. les Commissaires soient priés d'en autoriser le paiement.

2.—Somuise et lue une résolution de la Société “Royal Arcanum”, remerciant la Commission pour le lunch qui lui a été offert par la Ville le 24 mai dernier.

Résolu: De soumettre cette résolution au Conseil.

3.—Soumis et lu un rapport du Bureau des Commissaires, transmettant une lettre du Rév. Jas. Patterson au sujet du Congrès Eucharistique.

Résolu: De faire rapport au Conseil et de déclarer que cette Commission n'a jamais eu l'intention de dépenser la somme de \$50,000 pour le prochain Congrès Eucharistique, et que les contribuables peuvent être assurés que la décision que prendra cette Commission relativement à cet important événement, sera dans l'intérêt général de la Ville.

4.—Soumise et lue une lettre des gérants de publicité des journaux des Etats-Unis et du Canada, demandant qu'une réception soit faite aux délégués qui assisteront à une convention des membres de leur association qui aura lieu à l'Hôtel Windsor, le 15 courant.

Résolu: D'offrir à ces délégués une promenade en voiture et des rafraîchissements sur le Mont-Royal, le 15 courant, à 3 heures p. m.

5.—Soumise et lue une lettre du professeur J. G. Adami, demandant que l'on fasse les honneurs de la Ville aux délégués qui assisteront à la convention annuelle de l'Association Nationale anti-tuberculeuse, le 8 juin courant.

Résolu: D'offrir à ces délégués une promenade en voiture et un lunch sur la montagne, le départ devant se faire à 12.30, du Parc Belmont.

SPECIAL COMMITTEE ON RECEPTIONS

Report of Meeting held on the 6th of June.

Present: Ald. Dandurand, chairman, Boyd, Roux, O'Connell, Garceau and Dubeau.

The minutes of the meetings held on the 16th of March and 19th of May were read and confirmed.

1.—Submitted the following accounts:

| | |
|-----------------------------|----------|
| Geo. Thomson & Bro. | \$ 36.00 |
| Alex. McGarr | 180.00 |
| “ “ | 8.00 |
| Keuffel & Esser Co. | 0.27 |
| Harry Poulos | 180.00 |

Resolved: That the said accounts be approved of and that the Board of Commissioners be asked to authorize the payment of same.

2.—Submitted and read a resolution from the Royal Arcanum Society thanking the Committee for the lunch they were offered on the 24th May last.

Resolved: That the said resolution be submitted to the Council.

3.—Submitted and read a report from the Board of Commissioners, transmitting a letter from Rev. Jas. Patterson anent the Eucharistic Congress.

Resolved: That a report be made to Council stating that this Committee never intended to spend the sum of \$50,000 for the next Eucharistic Congress, and that the ratepayers may rest assured that the decision of the Committee will take in connection with this important event shall be in the general interests of the City.

4.—Submitted and read a letter from the circulation managers of United States and Canada newspapers, asking that a reception be tendered to the delegates attending the convention of members of their association to be held at the Windsor Hotel, on the 15th instant.

Resolved: That the said delegates be offered a drive with refreshments on Mount-Royal, on the 15th instant, at 3 o'clock p. m.

5.—Submitted and read a letter from professor J. G. Adami, asking that courtesies be extended to the delegates attending the annual convention of the National Association for the prevention of Tuberculosis, to be held on the 8th of June instant.

Resolved: To offer said delegates a drive and a lunch on the mountain, the departure to take place at 12.30 from Belmont Park.